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در کامنت هایی که در ابتدا از مردم دریافــت می کردم طلا را فردی 
خودخواه، مغرور و افســرده تعریف کردند که نشان دهنده آن است 
که نقش درســت درآمده چون طلا بخاطر درونگرایی و حادثه ای که 
برایش رخ داده می بایست افسرده، زودرنج و تندخو می بود. از طرفی 
چون دختر خان بود و قدرت داشت باید با غرور و اعتماد به نفس با زیر 
دستانش برخورد می کرد. یکی از چالش های من بستن موهای سرم و 
کشیدن شقیقه و ابروهام بود تا من را بیشتر به کاراکتر طلا نزدیک کند 
و همینطور چالشی که برای دندان هایم ایجاد کرده بودم که حروف رو 
رسا ادا نکنم.    تمام این ویژگی ها برخلاف شخصیت من بود و باید تلاش 
می کردم تا به این ویژگی کاراکتر طلا برسم. از لحاظ جسمی هم چون 
معلول بود باید مدل راه رفتن را آنقدر تمرین می کردم تا غلو نشــود. 
تجربه ای که خودم در گذشته از مادرم داشتم در ایفای رئال این نقش 
کمکم کرد. تمام این موارد گرچه برای ایفای بهتر نقش کمک کننده 
بود ولی به دلیل محدودیتی که ایجاد می کرد موجب عدم تمرکز بود.  
علی مرادی: نقش قربان چهار مقطع زمانی داشت قبل از سربازی 
که شخصیت جاهل و قمارباز بود، دوره سربازی که کمی افتاده شد بعد 
که وارد امربری شده و با طلا آشنا شد و داشت به منصبی می رسید و 
در طول روز باید این چهارمقطع زمانی را بازی می کردم. برای همین ما 
برای هر دوره از شخصیت قربان نشانه گذاشته بودیم ضمن اینکه نحوه 
راه رفتن و گریم و لباس کاراکتر قربان در این چهارمقطع زمانی متفاوت 
بود که بازی و شیفت کردن این چهارمقطع در یک روز از چالش هایی 

بود که با آن رو به رو بودم. 

از تجربه بازی در کنار بازیگران حرفه ای بگویید؟ 
علی مرادی: بازیگران با تجربه ای همچون سیما تیرانداز، بهنام 
تشکر و بهزاد فرهانی و... گرچه بسیار همراه بودند ولی بازی در کنار 
آنها بسیار سخت است چون اصول بازیگری را بلد هستند با این حال 
بازی در کنار آنها بسیار لذت بخش بود.  بهنام تشکردر این سریال بسیار 
به من کمک کردند و بهزاد فرهانی  که پیشکســوت این حرفه است، 
خیلی به ما امیدواری و انرژی می دادند و در سکانس های مشترک با 

ما تمرین می کردند.

فضای حاکم بین عوامل در تولید سریال چقدر بر کار و بازی 
شما تاثیر مثبت داشت؟ 

فاطمه خاجوی: صمیمیت با پارتنر و نقش مقابل تاثیر زیادی در 
نتیجه مثبت بازی دارد و ستاره که به مادرش وابسته بود ارتباطی که 
میان من با ساغرعزیزی شــکل گرفت همچون رابطه مادر و فرزندی 
بود و از ساغر عزیزی بسیار تشکر می کنم چون بسیار به من کمک و 
همچون یک مادر از من حمایت کردند. سید مهرداد ضیایی که نقش 
پدر مرا داشــتند و چهارچوب خاصی دارند و همواره در حال کتاب 
خواندن بودند و روی کتاب هایشان بسیار حساس هستند و طبق گفته 
دوستان، حتی کتاب هایشان را به کسی نمی دهند ولی من این افتخار 
را داشتم که هرشب از ایشان کتاب می گرفتم و در زمان های استراحت 
درباره کتاب ها با هم صحبت می کردیم واین ارتباط برای من بســیار 

ارزشمند بود.
حدیث نیکرو: بازی کردن در کنار پیشکسوت ها به دلیل تجربه و 
سابقه شان در این حرفه بسیار سخت است و سکانس هایی که با خانم 
ثریا قاسمی داشــتم برای من مثل چندین واحد دانشگاهی مملو از 
آموزش بود و من از ایشان در این مدت بسیار آموختم و به دلیل اینکه 
نقش دختر خانم قاسمی را داشتم باید ارتباط عاطفی میان ما شکل 
می گرفت و من به خاطر توانایی هایشــان با دلهره به ایشــان نزدیک 
می شدم و به یاد ندارم که ایشــان مثل ما دیالوگ بخوانند و همیشه 
سرسکانس ها آماده بودند. زاویه دوربین را می شناخت و می دانست 
باید به کجا نگاه کند و من واقعا از بازی با ایشــان هم لذت می بردم و 
هم می آموختم و افتخار می کنم که در این سریال نقش دخترشان را 

داشتم.
مرجان متقی: در این سریال بازیگران پیشکسوت زیادی بودند و 
من سعی کردم علاوه  بر بازیگران پیشکسوت از بازیگران جوان تر هم 
بیاموزم ضمن اینکه پارتنر نیز تاثیر زیادی در بازی نقش مقابل دارد 
به همین دلیل از افشین غیاثی تشکر می کنم چون از همان روز اول 
دوستانه و برادرانه به من کمک کرد و گرچه در مواردی در ایفای نقش 
با هم اختلاف نظر داشتیم ولی سعی می کردیم با گفت وگو و صحبت 

به یک اشل درستی از شخصیت ها برسیم.
زهرا جهرمی: من با خانم قاسمی و آقای ضیایی همبازی نبودم 
ولی بسیار از ایشان آموختم. آنها هنرمندانی هستند که اگر ثانیه ای 
چشم از مانیتور برمی داشتم آن لحظه ها را از دست می دادم و از بازی 

در کنار همه این پیشکسوت ها لذت بردم.
افشــین غیاثی: ترکیب بازیگران جــوان همراه بــا بازیگران 

پیشکسوت نقطه قوت یک اثر است. وقتی بازیگران جوانی همچون من 
در کنار خانم قاسمی و بهزاد فرهانی و مهرداد ضیایی و... بازی می کنیم 
موجب می شود با جدیت بیشتری بازی کنیم چون بازی در کنار این 

عزیزان سخت است.
امیدوارم یک نظر ســنجی در مورد سریال ســوجان انجام شود 
تامشخص شود این سریال چقدر مورد رضایت مخاطبین بوده و اگر 
درصد زیادی این سریال را دوســت داشتند هرچه سریع تر ادامه این 

سریال  با بهترین کیفیت ساخته شود.
پریسا دوستی: مهرداد ضیایی یکی از مهمترین پیشکسوت هایی 
بود که من مقابل ایشان بازی داشتم. پارتنر مقابل در ایفای نقش بازیگر 
بسیار مهم است و قبل از اینکه برای این نقش انتخاب شوم بازیگر نقش 
مقابل برای من بسیار اهمیت داشت و زمانی که فهمیدم آقای ضیایی 
نقش مقابل من هستند بسیار خوشحال شدم. من برحسب بازی هایی 
که از ایشان دیده بودم، ایشان را بازیگری پر انرژی تصور می کردم ولی 
اولین روز که ایشان را دیدم تصوراتم بهم ریخت چون ایشان بسیار آرام 
و کم حرف بودند و خیلی از این بابت نگران شدم ولی در اولین سکانس 
شگفت زده شدم چون از اولین لحظه فیلمبرداری به یکباره آن سکوت 
و آرامی کنار رفت و خسرو نمایان شد که من شوکه شدم و بازی من 
طبق نقش و بازی ایشان تغییر می کرد. به همین دلیل ترجیح می دادم 
اول سکانس های آقای ضیایی گرفته شــود تا به نسبت بازی ایشان 
نقش ام را ایفا کنم. با آقای مهدی صبایی نیز گرچه کم هم بازی بودم 

ولی ایشان صادقانه و عاشقانه بچه ها را راهنمایی می کردند.
فاطمه حاجوی: نه تنها بازی در کنار پیشکسوت ها بلکه بودن در 
کنار آنها اخلاق حرفه ای را به بازیگران جوان می آموزد و من همواره سر 
صحنه دقت می کنم که پیشکسوت ها در شرایط تنش زا چطور رفتار 
می کنند و چه کرده اند که موجب ماندگاری آنها شده است و من خیلی 
دوست دارم بدانم که آقای فریدون حسن پور به عنوان نویسنده از بازی 
من به عنوان کاراکتر ستاره راضی بوده و بازی من همان چیزی بوده که 

در ذهن شان از کاراکتر ستاره داشته اند؟

چه کامنت هایی از مردم درباره شــخصیت های خود در 
سریال گرفته اید؟ 

افشین غیاثی: مردم خیلی با جاوید ارتباط گرفته اند و این کاراکتر 
را دوست دارند. بیشتر پدر و مادرها کاراکتر جاوید و فرانک را دوست 
دارند و از این بابت بسیار خوشحالم و قدردان مردم هستم. تلویزیون 
خانه ماســت و امیدوارم آنقدر محتوای برنامه هــای تلویزیونی غنی 
شود که هیچ فردی دیگر فیلم های ماهواره ای را نبیند چون محتوای 

شبکه های ماهواره ای واقعا خطرناک هستند.
علی مرادی: طبق کامنت هایی که من دریافت کردم پسران زیر 
بیست سال کاراکتر قربان را خیلی دوست دارند اما خیلی از کارهای 
نادرســت قربان را تایید می کنند و دایرکت های فراوانی در این مورد 
دریافت کردم که جاه طلبی های قربان را دوست دارند و این اصلا نشانه 

خوبی نیست و یک زنگ خطر به حساب می آید.
پریسا دوستی: طرفدارهای نقــش انیس هم دو دسته هستند، 
عده ای از کارهای انیس ناراحت هستند که چرا این همه فتنه انگیزی 
می کند و تعدادی از انیس دفاع می کنند که این رفتارها بی دلیل نیست 
و مادر و پدرش کشته شده اند و این رویکرد مخاطبان برای من جذاب 
است و دائما می خواهند سرانجام انیس را بدانند و این نشان می دهد 
مردم با این سریال همراه شــده اند و این قطعا به خاطر قصه جذاب 

سوجان است.
حدیث نیکرو: مردم آنقدر کاراکتر مادر حوا را دوست داشتند که 
قبل از فوت مادر حوا مخاطبین از من سوال می کردند مریضی مادر حوا 
چیست و اینکه دستش خوب می شود؟ بعد از فوت مادر حوا هنوز از 
من  می پرسند چرا مادر حوا فوت کرد و من به عنوان یک بازیگر با این 
بازخوردها بسیار دلگرم می شوم چون می بینم که مخاطب این نقش 
را باور کرده است. با این که ستاره حدود بیست قسمت حضور دارد و 
دیگر او را در سریال نداریم ولی می بینم که سکانس های مختلفی از 
مرگ ستاره منتشر می شود و این سکانس خیلی وایرال شده است و 
در قسمت فوت ستاره به یکباره دایرکت من پر از پیام و ابراز ناراحتی از 

فوت ستاره و این نشان دهنده مهر مردم به این کاراکتر است.
 زهرا جهرمی: در ابتدای ورود طلا، بازخوردهای مردم نسبت به 
کاراکتر طلا منفی بود چون فکر می کردند که طلا می داند که قربان 
همسر دارد ولی زمانی که متوجه شــدند طلا از این موضوع بی خبر 
است رویکرد مردم نسبت به شخصیت طلا عوض شد و نسبت به طلا 
دلسوزی می کنند و این نشان دهنده همراهی و پیگیری مردم با تک 
تک کاراکترهای سریال است و این پیگیری مردم از تک تک کاراکترها 
برای من خیلی خوشایند اســت. در پایان از همه همکاران تیم تهیه، 
تولید و تدارکات تشکر می کنم چون همه همکاران تمام تلاش خود را 

برای تولید هرچه بهتر این سریال انجام دادند.
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